
Аналіз Facebook 



Не до кінця ясно чому, але у вас 
в магазі на головній 
відображається лише 1 товар. 

А має бути - 3. 

Хоча якщо перейти на магаз, то 
буде розділено по колекція і 
висвітлено вже решта товарів.

Пофіксіть це. Можливо просто 
треба додати в колекцію до 
цього плаття “миди из шелка” ще 
кілька товарів.



1 - охоплення публікації 2.5К за 
28 днів.(це підписників. Слайд з загальним 
охопленням - далі)
Щоб ти розумів, рекламою за ці 
2.5 тис. ти б заплатив 8 - 10 
баксів. 
Це дуже мало. 

2 - Охоплення історій - 0. 
Юзайте історії. Щодня! 

3 - підписники нові 16 штук. Це 
теж крапля в морі. 



Загальне ж охолення (к-сть людей які хоча б раз бачили інфо від вашої 

сторінки) - 10 134 людини./ міс

Я не повторятимусь - це мало )) 

Для прикладу далі даю скрін мовної школи 
містечкового рівня, яку ми ведемо: 



Для прикладу загальне охоплення мовної школи 
містечкового рівня, яку ми ведемо:  195 700 людей / міс.



Тепер така статистика не видається мені дивною )) Сторінка не запускала ніякої реклами протягом 
60 днів мінімум. 



Аудиторія на перший погляд 
- ок. 
Наче ваша. 



Зведена таблиця по Facebook: 

Низький ER (відношення тих хто побачив публікацію до тих, хто провзаємодіяв.
Мала кількість коментарів. Аудиторія не взаємодіє з брендом. 



Рекомендації



1 - Наведіть порядок з вкладками. (скрін)
В налаштуваннях сторінки повимикайте непотрібні.

2 - реклама.
Охоплення = активність і продажі. 
Нема охоплення - нема продажів. 
10 тисяч охоплення для такого бреду - 
крапелюсічка в морі. 
Де взяти охоплення - запускати рекламу. 
Чи то буде таргетована реклама чи в ФБ - 
селебрітіз - байдуже. Треба охоплення.

3 - Сторіс.
Камон, 19й рік на дворі. Нужно больше сторис . 
Якщо серйозно, то сторізів можна робити і по 2 - 3 
на день. Це не харить аудиторію і дає нормальний 
+ до охоплення. 
Спробуйте. 

4 - Call to action в постах. 
Ви не стимулюєте аудиторію взаємодіяти з вами. А 
треба. Бо взаємодія = більше охоплення. 
Охоплення = читай п.2



Аналіз INSTAGRAM



1 - перша і на мій погляд одна з головних 
причин низької (не коректно сказно. 
Недостатньої) відвідуваності профілю : ви за 
рік на рекламу “таргетовану” витратили 86 
доларів. У мене все.

2 - я чудово розумію, що така реклама - це не 
головний спосіб популяризації вашого бренду. 
Та все ж це спосіб який дозволяє прогнозовано 
та вимірювано отримувати охоплення -> 
підписників -> активність та продажі.



Запускаючи рекламу краще 
сегментуйте аудиторії. 

Запускати на мільйонну 
аудиторію - вже питання…

Вам же треба явно з хорошим 
доходом люди? Вот і 
відсіюйте, наприклад 
залишайте користувачів 
найновіших девайсів (останні 
моделі айфон і самсунг) + тих, 
хто часто подорожує 
закордоном + ще якісь 
специфічні інтереси типу 
читачі Elle, Harpers Bazar і тд.

Запускаючи на всіх отримаєте 
дешевий клік і нуль ефекту ;)



Нажаль, Інста видає лише статистику за 1 тиждень. Оскільки 
скрінів за минулі тижні і місяці у мене нема, щось проаналізувати 
важко. 

Тут я бачу наступне: за тиждень 1600 відвідувань профілю. 
У нас є проект з продажу дитячих ліжечок. Вони витрачають 400 
-500$ / міс. І у них десь 3 - 4 тис. Відвідувачів. 
Тому ваш результат - не поганий. 
Хоча я не знаю які активності ви робите в “блогосфері”.

Наприклад: у неділю був сплеск відвідуваності. Чому? 
Ніяких особливих “позначок” від когось в постах я не бачу. 
Можливо хтось в сторіс тегав…



Охоплення за тиждень - близько 5500 людей. 
При аудиторії на самій сторінці - 22К .

Тут вже питання : або частіше публікувати, або активнічати зі 
сторіс або додатково проплачувати пару $ щоб БІЛЬШІСТЬ 
підписників бачила інфо про вас в стрічці, а не лише ¼ з усіх.

Знову ж таки повторю тезу, яку казав у аудиті ФБ сторінки: 
Охоплення в 5 тисяч людей - це максимум 15 доларів в 
рекламному еквіваленті. 
За місяць це 60 доларів і 20 тисяч людей приблизно. 

Я думаю що ваша цільова значно більша )) 



У вас низький рівень ER (залученості в контент) . 

Причин може бути кілька : 
- Не активна (накручена) аудиторія
- Не релевантний контент (не для тих людей) 
- Мало Call to action (ви ведете монолог, а не діалог. Хоча можливо в вашій ніші це ок)



Контент: 

Я не можу бути експертом 
в вашому контенті, бо я не 
розумію, не знаю вашої 
цільової. Як вона 
спілкується, що хоче 
бачити, як задітит струни її 
душі. 

АЛЕ

1. У вас добре заходять 
оці тематичні фотки:
Причому, статистика 
каже, що на них 
люди найбільше і 
реагують (найвищий 
рівень ER) 



Тут я не певен, бо рішення доволі 
банальне, але ці атмосферні фотки можна 
підбирати по кольористиці до сусідніх двох. 
І якщо у нас фотка з персиком, то ДО і 
ПІСЛЯ йдуть фотки з персиковими 
платтями. 

А от в чому я впевнений, так це в тому, що 
треба більше сторіс.
Вони піднімають охоплення і залученість в 
рази. 
Робіть голосування, показуйте плаття, 
вовлекайте в свій контент. Сторіс вам 
профіль не зіпсує точно. І що більше то 
краще. 



А ще : люди люблять людей. 
 І те, що відбувається за кадром. 
Якщо у вас є крута команда, чи офіс, чи майстерня, чи івенти - це показувати не зашкодить. Значно 
цікавіше слідкувати за брендом з обличчям , ніж за студійними фотосесіями. 


